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Abstract (en)
[origin: CN111333007A] The invention relates to a device (1) for filling a container (7) with a filling product, preferably for filling a beverage container
with a beverage in a beverage filling device. The device (1) comprises a valve housing (2) having a valve seat (20); a valve cone (3) movable
relative to the valve seat (20); and a swirl body (4) arranged at the downstream of the valve cone (3) for imparting a swirlflow to the filling product
flowing through the valve cone (3), wherein the valve cone (3) is mounted on the valve housing (2) by means of the swirl body (4).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Abfüllen eines Füllprodukts in einen Behälter (7), bevorzugt zum Abfüllen eines Getränks
in einen Getränkebehälter in einer Getränkeabfüllanlage, umfassend ein Ventilgehäuse (2) mit einem Ventilsitz (20), einen relativ zum Ventilsitz (20)
beweglichen Ventilkegel (3), und einen stromabwärts des Ventilkegels (3) angeordneten Drallkörper (4) zum Aufbringen eines Dralls auf das an dem
Ventilkegel (3) vorbeigeströmte Füllprodukt, wobei der Ventilkegel (3) über den Drallkörper (4) an dem Ventilgehäuse (2) gelagert ist.
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